



Form 5 : Embassy Motor Vehicle Re-Entry

Please complete the following form.

English Translation

Official Authorisation

The Embassy in Cairo presents its compliments and greetings.

Note that Mr. Ikram Mohammed Hussein (Identity Card Number 0100753) , Mr. Ahmed Mohammed Ramadan (Identity Card Number 0101551) and Mr. Said Mubarak Ahmad (Identity Card Number 0100391 are authorized to act on our behalf and complete all the customs procedures required for the re-export of the motor vehicle belonging to Mr. (name of client) Ambassador/Officer/Consul/Embassy in Cairo with the following information :

Brand
Model
Chassis
Motor

And to act as our representative before traffic authorities, customs warehouses, shipping agents, the Alexandria Company for Container Terminals International and all official bodies and to sign for him in this regard.

We give our official authorization (Embassy name and signature)

Date: Cairo : / /

تفويض رسمي

تهدى اليكم سفارة بالقاهرة اطيب تحياتها وأرق أمنياتها

وتحيط سيادتكم علما بأنها قد فوضت السيد / على اكرام محمد حسين بطاقة رقم 0100753 وكذا السيد/ أحمد محمد رمضان بطاقة 0101551 رقم قومي، وكذا السيد سعيد مبارك أحمد بطاقة 0102317 وكذا السيد/ محمود اسماعيل محمود بطاقة رقم قومي 0100391 وذلك في إنهاء كافة الاجراءات الجمركية الخاصة باعادة تصدير السيارة الخاصة بالسيد /

سفير/موظف/قنصل/ بسفارة بالقاهرة

الماركة:

الموديل:

شاسيه:

موتور:

وتمثيل السفارة امام المرور و الجمارك والمستودعات والتوكيلات الملاحية وشركة الاسكندرية لمحطات الحاويات الدولية وكافة الهيئات الرسمية والتوقيع عنه في هذا الشأن

وهذا تفويض منا بذلك

بالقاهرة

سفارة

القاهرة : / /